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 Innkalling og saker - ingen merknader 
  
 Protokoll fra FFU 5.11.2014 
  
 Orienteringer 

- Universitets forskningsutvalg, møtet 15.1.15  
- SFF runde 2015 
- Studieplan for Grieg Research School: 

I juni 2014 sendte Griegakademiet - Institutt for musikk inn revidert studieplan 
for Grieg Research School til fakultetet. Studieplanen hadde da vært behandlet 
og godkjent på instituttnivået. Instituttet ble informert om at studieplanen og de 
tilhørende emnene skulle legges inn i korrekt mal. Studieplanen i ny mal ble 
mottatt på fakultetet 7.1.15. Den er nå fordelt til saksbehandler på seksjon for 
studier og forskerutdanning. Etter gjennomgang der, vil studieplanen bli lagt 
frem for FFU for godkjenning. 

- Aktuelle utlysninger  
- 2014_2198 Referater fra FFU møter ved enhetene:  

LLE 18.11.14  
  

  
 SAKER 

 
  

FU 01/15 Ny veiledning for bedømmelse av søkere til ph.d.- stillinger 

Vedtak: 
FFU godkjenner forslag til Veiledende retningslinjer for fremgangsmåten ved utlysning, 
bedømmelse og tilsetting i stipendiatstillinger ved Det humanistiske fakultet. 
Virkningstidspunktet settes til umiddelbart etter at søknadsfristen for kommende 
utlysningsrunde for de åpne stipendiene er utløpt.  
Retningslinjer og skjema skal evalueres ett år etter virkningstidspunktet. 
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FU 02/15 Faglig oppfølging av FRIPRO resultater – (Diskusjonssak) 
Saken ble drøftet i møtet.   

Prodekan oppsummerte drøftingen med å identifisere følgende 3 trender: For det første, 
utviklingen fra individbasert forskning og prosjektutvikling til større vektlegging på 
forskergrupper og miljøer. For det andre, økt fokus og satsing på yngre forskertalent, og 
som tredje moment økt oppmerksomhet og fokus på H2020 finansiert prosjektutvikling 
fremfor prosjektutvikling finansiert av nasjonale finansieringskilder. 
Prodekan beskrev ønske og forventning om forbedret faglig kvalitetssikring av prosjekter 
og søknader ved enhetene, og vil følge dette opp. 
Som ledd i forbedringsarbeidet vil det bli sendt forespørsel til enhetene om å oversende 
til forskningsrådgiver søknader og evalueringer av alle FRIPRO- og SAMKUL- søknader 
sendt fra instituttene de tre siste år (unntatt individuelle postdoktor søknader). 
Prodekan ønsker dette som grunnlag for å kunne identifisere mulige trender i 
søknadsbehandlingen, samt vurdere styrker og svakheter i de innsendte søknadene. 

  

FU 03/ 15 Møteplan våren 2015 er 11.mars og 6.mai, kl. 12-14 

  

 Eventuelt 

- Prodekan ønsker tydeligere markering av godkjenning av prøveforelesningen i ph.d.-
prøven. 

- Effektene for HF av forslaget til ny finansieringsmodell for universitetene ble kort omtalt 
og drøftet 
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